

# Referat - bestyrelsesmøde 13/8 kl 17:30 i foreningshuset

Tilstede: Jørgen J., Anders, Bjarne, Annelone, Susanne, Niels.

Afbud fra: Jørgen C.

## 1. Økonomi status

- Status ved Annelone
- Fejl i det fremlagte års-regnskab, i forhold til bankkonti. Der er en difference på 750 kr. Kommentarer modtages gerne. Fremover sendes regnskab / budget ud 1 uge før til bestyrelsen.
- Behov for forretningsfører
  1. Der er forsikringer, mail fra kommunen, indberetninger til kommunen. Det mener vi ikke at vi har behov for.
  2. Der er en der skal have ansvar for medlems-registreringen. Det beslutter vi når vi har gennemgået "forenings-administrator".

## 2. "Forenings administrator"

- Opdatering af betingelser og privatlivs-politik. Jørgen har opdateret og registreret det.
- Medlemsportal. Vi skal have tildelt et password eller start-link. Vi skal evt. gøre noget ved medlems-delen, vi har ikke købt tillægs-modul. Anders mener vi skal gøre noget ved det og "oppe" os. Erland sørger for langrend, vi mangler nogen til det alpine.
- Dankort betaling og bank-aftale. Mangler. Annelone snakker med banken for at høre om hvordan det står til med dankort-aftale.
- Vi mangler en kommunikations-ansvarlig, og vi skal blive bedre til markedsføring.

## 3. Status på Kongevejs-løbet

- Efterlysning af hjælpere - er sendt ud. Der mangler flere tilmeldinger.
- Vi skal have fundet en "starter".

## 4. Aktiviteter i sæsonen 24/25

- Ski-fitness (Skigymnastik)
  1. Skal vi bytte om så Petter er i Hal2? Det skal vi ikke.
  2. Hvad gør vi for at få flere deltagere? Forsætter vi vores aftale med Rungsted Kajakklub? Susanne kontakter OK ØST - gymnastikken er onsdag kl.18:45 til 19:45. Vi tilbyder det til resten af HI, Rungsted kajak klub og Holte Roklub (Niels). De skal betale 375 kr. for en sæson
- Snowkids. Jørgen kontakter Klaus Vesti og hører hvornår de starter.
- Retningslinjer for "Instruktør-afregning". Rettet til alpin-instruktører og vedtaget.
- Ture
- Uge 7 booket til Trysil, bliver en dyr tur (5000 kr. pr. Deltager)
  1. Skal alle betale for instruktion? Instruktion er en del af turens pris.

2. Hvad gør i forhold til folk der gerne vil bo sammen?  
Skal vi have specificeret og uspecificeret, som sidste år? Jørgen tager en snak med Henrik og evt. enkelt-værelses tillæg 50%
  3. Isaberg booket til sidste weekend i januar (uge 4) og første weekend marts (uge 10).
  4. Gåå booket og annoceret uge 4 og uge 10. De første tilmeldinger er kommet.
- Udbydelse af instruktør job for den kommende sæson. Kommer i nyheds mail - sættes i værk (mgl. alpin-instruktører)
  - 5. Nyt fra LU
  - Intet nyt udover Kongevejssløbet 29/9.
6. Nyt fra AU
    - Intet nyt fra AU
  7. Nyt fra HI, Idræts råd, kommunen, Ski forbund m.m.
    - Orientering fra møde med KS om AKD -
    - Jørgen redegjorde for det sportslige indhold. AKD får kun støtte fra sponsorer p.t. Skiforbundet har opsagt aftale med AKD. Støtte-ordninger bør ændres.
    - Anders redegjorde for forløbet / strukturen.
    - Møde med AKD på torsdag (d. 15/8)
      1. Hvem deltager ?
        1. Jørgen og Anders
        2. Evt. Klaus Vesti
      2. Vores holdning til de tre punkter
    - Brev fra brugerråd om besparelser. Godkendt.
  8. Næste nyhedsbrev
    - Jørgen skriver et udkast. Annelone sender input til Golå-turene
    -
  9. Evt.
    - Møde til gennemgang af Forenings administrator. Tirsdag den 3/9 - nærmere tidspunkt opgives senere.
    - Strategi seminar, indlednings møde m. Kim. Jørgen skriver til Kim.
    - Velkomst mail ved indmeldelse evt.tilpasset til langrend og alpin
      1. Følg os på Facebook
    - Opdatering af hjemmesiden
      1. Rabat på medlemskab
      2. Isaberg og uge 7 ture
    - Flytning af General forsamling til onsdag den 30/4, det var tidligere aftalt til d. 23/4.

Referent(er): Jørgen Jørgensen / Niels Balle.